

北京信安世纪科技股份有限公司 2022年第三季度报告

本公司董事会及全体董事保证本报告内容真实、准确、完整、不存在虚假记载、误导性陈述或重大遗漏...

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

Table with 3 columns: Item, Current Period, Comparison Period. Lists non-recurring gains and losses.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

Table with 2 columns: Item, Current Period. Lists various financial ratios and percentages.

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders and their stakes.

2022年第三季度报告

上海同达创业投资股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 3 columns: Item, Current Period, Comparison Period. Lists financial metrics for Tongda Venture Capital.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Tongda Venture Capital.

2022年第三季度报告

上海同达创业投资股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 2 columns: Item, Current Period. Lists financial ratios for Tongda Venture Capital.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists balance sheet items for Beijing Xian'an Century.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists income statement items.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists cash flow statement items.

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Beijing Xian'an Century.

2022年第三季度报告

北京信安世纪科技股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 3 columns: Item, Current Period, Comparison Period. Lists financial metrics for Beijing Xian'an Century.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Beijing Xian'an Century.

2022年第三季度报告

上海同达创业投资股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 2 columns: Item, Current Period. Lists financial ratios for Beijing Xian'an Century.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists balance sheet items for Shanghai Tongda.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists income statement items.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists cash flow statement items.

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Shanghai Tongda.

2022年第三季度报告

北京信安世纪科技股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 3 columns: Item, Current Period, Comparison Period. Lists financial metrics for Beijing Xian'an Century.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Beijing Xian'an Century.

2022年第三季度报告

上海同达创业投资股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 2 columns: Item, Current Period. Lists financial ratios for Beijing Xian'an Century.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists balance sheet items for Beijing Xian'an Century.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists income statement items.

Table with 3 columns: Item, 2022年9月30日, 2021年12月31日. Lists cash flow statement items.

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Beijing Xian'an Century.

2022年第三季度报告

北京信安世纪科技股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 3 columns: Item, Current Period, Comparison Period. Lists financial metrics for Beijing Xian'an Century.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号-非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为非经常性损益项目的情况说明

2022年1-9月

Table with 4 columns: Name, Shareholding Percentage, Role, Relationship. Lists shareholders of Beijing Xian'an Century.

2022年第三季度报告

上海同达创业投资股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 2 columns: Item, Current Period. Lists financial ratios for Beijing Xian'an Century.